

السيرة الذاتية



الاسم الثلاثي واللقب: ظافر عبد الله فرحان الغزي

محل وتاريخ الولادة : العراق / ذي قار / الناصرية 1979

الجنسية : عراقية

الحالة الزوجية : متزوج

العنوان : العراق / ذي قار / ناصرية / مجمع الحضارات السكني

البريد الالكتروني :

1. Dr.daf79@utq.edu.iq

2. Dr.daf79@gmail.com

المستوى التعليمي :

- 1) دكتوراه اختصاص في بحوث السرطان من جامعة باث البريطانية.
عنوان الأطروحة (Identifying new potential stem cell biomarkers for prostate cancer)
- 2) ماجستير اختصاص في المناعة السريرية (مناعة سرطانات) من فرع الاحياء المجهرية الطبية في كلية الطب جامعه النهرين وبتسلسل الأول على الدرجة
عنوان الرسالة (Role of Survivin, Smac and Caspase 9 in transitional cell carcinoma of the bladder)
- 3) بكالوريوس في الطب والجراحة البيطرية من كلية الطب البيطري/جامعة بغداد. وكانت نتيجة التخرج ناجح في الدور الأول وبمعدل تراكمي 76,99
- 4) كورس لتعليم اللغة الإنكليزية الاكاديمية (محادثته، كتابه، استماع، قراءه) من مركز المهارات الأكاديمية في جامعه باث البريطانية لمدته 9 أشهر.
- 5) شهادة عالميه لاختبار اللغة الإنكليزية (IELTS)
- 6) شهادة عالميه لاختبارات اللغة الانكليزية (التوفل)
- 7) شهادة اختبار استعمال الحاسوب (IC3)
- 8) شهادة مشاركة (كفاءة) الحاسوب من كلية التربية قسم الحاسبات بعد اجتياز الامتحان.
- 9) شهادة في ممارسة الحاسوب والصيانة من قبل شركة الموسوي للانترنت.
- 10) شهادة في طرائق التدريس صادرة من جامعة ذي قار.

الخبرة العلمية والعملية:

1. معاون العميد للشؤون الاداريه والماليه في كلية طب الاسنان جامعة ذي قار
2. مدير وحده استثمار طاقات المبتعثين في رئاسة جامعه ذي قار
3. مدير وحده بحوث السرطان في كلية الطب جامعه ذي قار
4. مدير وحده مختبرات كلية الطب جامعة ذي قار
5. رئيس اللجنة الامتحانيه المركزيه في كلية الطب جامعه ذي قار
6. تدريس ماده الامراض لطلبه الدراسات العليا في كلية الطب جامعه ذي قار.
7. تدريس ماده المناعه الطبيه العملي لطلبة الدراسات العليا في كلية الطب.
8. تدريس ماده الوراثة الطبيه لطلبه البورد في كلية الطب جامعه ذي قار.
9. تدريس ماده المناعه النظرية والعملية لطلبه المرحلة الثالثه في كليه الطب
10. تدريس ماده الوراثة الطبيه لطلبه كلية الطب جامعه ذي قار
11. تدريس ماده الامراض النظري لطلبه التحليلات المرضيه في جامعه الوطنيه
12. تدريس ماده فسلجه الامراض لطلبه كليه الصيدله في جامعه الوطنيه
13. تدريس ماده الفسلجة لطلبه الصيدله في الجامعة الوطنية وكليه مزايا الجامعة
14. تدريس ماده البايولوجي الطبي نظريا وعمليا لطلبه المرحلة الاولى في قسم التحليلات المرضيه / كلية مزايا جامعه / ذي قار لمدته اربع سنوات.
15. تدريس ماده التشريح العملي لمراحل الأولى والثانية بكلية الطب / جامعة ذي قار لمدة سنتين من تاريخ 2004/10/1 إلى 2006/10/1
16. تدريس ماده الأحياء المجهرية العملي (علم البكتريا والطفيليات) للمرحلة الثالثة في كلية الطب / جامعة ذي قار لمدة ثلاث سنين منذ 1/10/2006 إلى 1/10/2009
17. تدريس ماده الأمراض العملي لطلبة المرحلة الثالثة لمدة سنة واحدة في كلية الطب / جامعة ذي قار
18. تدريس ماده الحاسبات النظري والعملية لطلبة المرحلة الأولى في كلية الطب / جامعة ذي قار منذ تاريخ 2004/10/1 ولغاية 2008
19. إعطاء محاضرات تخص النفايات الطبيه بالتعاون مع وزارتي الصحة والبيئة.
20. مدير وحده الحاسبات والانترنت في كلية الطب/ جامعة ذي قار لمدته ثلاث سنوات منذ عام 2006.
21. تدريب طلبة الدراسات العليا والاشراف على طلبة الدراسات الأولية في جامعة باث البريطانية.
22. خبرة عملية في مجال الفحوصات المناعية المختلفة وكذلك النسيجة كتحضير العينات النسيجية الطبيعية والمرضية السرطانية وتقطيعها وتشخيصها باستعمال طرق تشخيصيه

عديده منها) Haematoxylin& Eosin H&E, Immunohistochemistry (IHC), Immunocytochemistry (ICC), Immunofluorescent (IF), In (situ hybridization (ISH), RNAscope, Western blot (WB).

23. العمل بالمنظمات الإنسانية وخصوصا منظمتي اليونيسيف وكول لبرامج سوء التغذية وتوزيع المساعدات على المصابين بسوء التغذية من الأطفال.

24. خبرة في مجال الحاسبات من جهة الهاردوير والسوفت وير (صيانة حاسبات وإعطاء دورات في هذا المجال خصوصا دورات في windows,word,excel, Photoshop, ulead, internet,

25. خبره في استعمال برامج الإحصاء والتحليل العينية مثل برنامج R, SPSS, GraphPad Prism كذلك استعمال برامج اخرى مثل image J

26. حضور العديد من الكورسات المهاراتية التطويرية في بريطانيا كتطوير المهارات المعلوماتية والشخصية كذلك تطوير مهارات الذكاء و بناء الشخصية مع كورسات مهارات البحث العلمي المتعدده واستعمال الطرق الحديثه لادارة البحث العلمي وإدارة الوقت اثناء فترة البحث وكيفية التعامل مع المشرف لطالب الدراسات العليا في بريطانيا.

العضوية في الجمعيات العلمية:

1. عضوا في الجمعيه البريطانيه لبحوث السرطان (BACR).
2. عضوا في الجمعيه الأميركيه لبحوث السرطان (AACR).
3. عضوا في جمعیه باث لبحوث السرطان (CR@B).

البحوث المنشورة:

1. Identification and Antimicrobial Resistance of E.Coli Isolated from Patients with Colorectal Carcinoma in Thi Qar Province.
2. Increased CD3 Immunostaining Associated with High Grade and Tumor Size in Colorectal Carcinoma.
3. Identifying Colibactin-Producing Escherichia coli as Candidate Biomarker for Aggressive Colorectal Cancer.
4. Identifying potential biomarkers for cutaneous Lishmaniasis diagnosis.
5. Expression and purification of MERS-CoV envelope protein, an essential viroporin, using the baculovirus expression system.
6. Reduced Sox7 expression in prostate cancer and associated with poorly differentiated Gleason grade.

7. The Prevalence of Hepatitis B virus and Hepatitis C virus Infection among Blood Donors in Thi-Qar Blood Bank from 2020 to 2021.
8. Increased CD73 expression is associated with poorly differentiated Gleason score and tumor size in prostate cancer, 2023.
9. Increased Sox2 immunostaining in prostate cancer and associated with Gleason score and stage.
10. Reduced β -catenin immunostaining in prostate cancer and negatively associated with poorly differentiated Gleason grades.
11. An Epidemiological Study of Patients with Cutaneous Leishmaniasis in Dhi Qar governorate, Iraq.
12. Diagnostic usefulness of immunohistochemical (IHC) assessment of CD1a and CD68 biomarkers for cutaneous leishmaniasis.
13. The effect of Dexamethasone on the pregnant Swiss albino mice *Mus masculus* liver
14. A cross-sectional survey of knowledge, attitude and practice (KAP) towards COVID-19 pandemic among the Iraqi population.
15. Increased Nuclear NDRG1 Expression in Prostate Cancer and Positively Associated with Increasing Gleason Grade and Stage, While Decreased Membranous and Cytoplasmic NDRG1 Expression in Prostate Cancer
16. ALDH1A1 expression in benign and malignant prostate tissues
17. Decreased ABCG2 expression in prostate cancer and negatively associated with poorly differentiated grades and biochemical recurrence.
18. Expression of Sall4 in prostate cancer.
19. A subset of high Gleason grade prostate carcinomas contains a large burden of prostate cancer syndecan-1 positive stromal (PCSP) cells.
20. The possible role of Survivin in transitional cell carcinoma of the bladder.
21. Factor affecting incidence of Diarrheal Disease in children under 5 years in Thi-Qar city.
22. Complicated pediculosis in the occurrence of bacterial skin infection.

العضوية

- عضو الجمعية الامركية لبحوث السرطان
- سفير وعضو الجمعيه الاوربيه لبحوث السرطان
- عضو الجمعيه البريطانيه لبحوث السرطان
- عضو الجمعيه الدوليه للتثقيف الصحي

1. The 1st international scientific Congress for National Health and Medical Progress, NUST university, 21-22/6/2023, Thi-Qar, Iraq.
2. The 1st international scientific conference for medical sciences, Alkunooze University college, 14-15/12/2022, Basrah, Iraq.
3. The 2nd international annual conference of Thi-Qar internists association, 12-14/10/2022, Thi-Qar, Iraq.
4. The first international scientific conference of NUST university, 1-2/6/2022, Thi-Qar, Iraq
5. The 3rd international scientific conference of Al-Ayen University, 4/11/2021, Thi-Qar, Iraq.
6. 10th Annual Next Generation Sequencing and Clinical Congress, 6th Annual Signal Cell Analysis Congress, 4th Annual Genome Editing Congress and Synthetic Biology Congress Novotel London West, London, UK (2018). Presented poster.
7. 60th Annual Meeting of the Italian Cancer Society, Care and Cure of cancer patients: bridging basic research into clinical setting, Milan, Italy, (2018). Presented poster.
8. American Association of Cancer Research (AACR) annual conference, Chicago, USA (2018). Presented poster.
9. 1st International Cancer Research at Bath (CR@B) conference- Bath University, Bath /UK. 20th-21th April 2017. Presented poster.
10. Research day in the Biology and Biochemistry Department at Bath University, 2nd February 2017. Presented poster.
11. Second International Antibody Validation Meeting, University of Bath. Bath city/ UK. 15th - 16th September 2016. Presented poster.
12. Research day in Biology and Biochemistry Department at Bath University, 28th January 2016. Presented poster.
13. 12TH CR@B Symposium Event, Bath University, Bath, UK (2015), Pharmacy and Pharmacology Department, University of Bath. Presented poster.
14. European Cancer Stem Cell Research Symposium - Cancer Stem Cells, Resistance and Tumour Heterogeneity (2nd Research Symposium), Cardiff, UK (2015). Presented poster.
15. The 1st antimicrobial conference, Sandoz pharmaceutical company, April 2012 Irbil, Iraq. Talk
16. Sandoz Second medical – East cardiovascular conference, 17th -20th December. 2011 Lebanon.

17. The 1st antimicrobial conference, Sandoz pharmaceutical company, 5th - 12th April 2011 Istanbul, Turkey. Talk
18. The 1st Iraqi Urology Association Congress. 2nd –3rd Nov. 2011, Bagdad, Iraq. Talk.
19. The 3rd medical conference, college of medicine, Babylon University, 19th -20th October. 2011. Babylon, Iraq. Talk
20. The 2nd international medical conference of Thi-Qar Medical college, 10th – 11th Nov. 2012, Thi-Qar, Iraq.
21. The 1st international medical conference of Thi-Qar Medical college, 10- 11Nov. 2011, Thi-Qar, Iraq.

Virtual conferences

1. Anbar 1st international Medical conference, AIMCO-2020 (COVID-19: update on management and outcome, 28-29 November 2020.
2. The First virtual conference of EACR (DNA damage response and cancer), 20th May 2020.
3. The second virtual congress of EACR, 18-19th June 2020.
4. 2020 virtual annual meeting: selected presentations of AACR, 27th-28th April 2020.
5. 2020 Virtual Annual Meeting II of AACR, 22th- 24th June 2020.
6. The first virtual conference (Current covid-19 crisis and its sequel on Health and education) in College of Medicine/ Thi-Qar University, 18-19th May 2020.
7. 2020 coursera virtual conference: Digital transformation of higher education, Covid 19 and Beyond), 21th April 2020.
8. First virtual conference (Al Muthanna International Trauma Conference) in Medical College of Al Muthanna University, 9th -11th May 2020.
9. The first virtual conference (NTICT2020) in Almustaqbal College, Iraq, 15 June 2020.

References

Dr Andrew Chalmers
Ph.D. Project Supervisor
Senior Lecturer, University
of Bath ac270@bath.ac.uk

Dr Paul Whitley
Ph.D. Project Supervisor
Senior Lecturer, University
of Bath
P.R.whitley@bath.ac.uk

Dr Haider Sabah Kadhim
M.Sc. Project Supervisor
Professor doctor
University of Al-Nahrain
hs.kadhim.medschool@nahrainuniv.edu.iq